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Närvarande:  

  

Ordinarie ledamöter: Magnus Hurtig, Torbjörn Alesand (del av mötet), Björn Hedman 

              Stefan Erikshed, Niklas Lindholm, Maria Gustafsson 

               

Ersättare:    Martina Lindh, Tore Krogstad, Maja Karin Lindahl  

  

Adjungerade:    Jonas Eveborn, Joseph Halldorf, Patrik Hagman (del av mötet) 
     

 

 

 

Magnus inledde med läsning från dagens epistel och bön. 

 

 

 

 

1 Val av Sekreterare 
 Niklas valdes att föra dagens protokoll. 

 

 

2  Val av justerare 

 Stefan Erikshed valdes att justera dagens protokoll. 

 

 

3  Godkännande av dagordning 
Den utsända dagordningen genomgicks och godkändes med justeringen att de två 

punkterna Johannesakademin och EKiBS förlag flyttas upp och tas direkt efter punkt 

tre. Detta på grund av att Patrik ej kan närvara mer än en liten stund. 

 

 

4  Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemöte 15 juni lades till handlingarna. 

 

5  Information till och från rådet 

Rådet har ej haft något möte sedan generalkapitlet och det finns därför inte så mycket att 

rapportera.  
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6  Ekonomi 

 

 Uppdatering av administrationen kring ekonomin 

 Från och med generalkapitlet sköter Joseph det dagliga ekonomiarbetet och Torbjörn har gått 

tillbaka till sin ursprungliga roll som kassör. 

Den tidigare rapporterade felaktigt inbetalda skatten är nu återbetalad av Skatteverket. Det 

rör sig om drygt 30000:-. 

 

 Resultat- och balansrapport perioden maj-september 2023 

 Den utsända ekonomiska rapporten visar ett kraftigt minus, vilket är svårt att se orsaken till.  

Styrelsen gav Torbjörn och Joseph i uppdrag att snarast göra en djupdykning i detta 

och återkomma till styrelsen i närtid. 

 

 

Torbjörn lämnade mötet 

 

 

7 Verksamhet 

 

 Utvärdering av generalkapitlet 

Några punkter från en gemensam kort utvärdering: 

• Många vittnade om en god eftersmak.  

• Mathållningen kan bli bättre.  

• Datumet fungerade bra.  

• Konst och kulturprojektet blev lite avsides placerat och kändes inte riktad primärt till 

generalkapitlets deltagare.  

• Kostnaden blir ganska hög för många.  

• Kanske kan man ha en stund av städning på lördagen för att alla ska kunna vara med 

på kyrkfrukosten i lugn och ro. 

  

 Diskussion kring de vägledda retreaterna 

Vi har svårt att få våra vägledda retreater att gå ihop ekonomiskt. Deltagaravgiften höjs med 

1000:- kronor från maj 2024. Nya slottets priser men även ersättningen till retreatledare är 

det som till stor del styr vad vi behöver ta ut av deltagare. Kanske behöver vi se över om vi 

kan använda i första hand ideella retreatledare ur kommunitetens egna led. Även en viss del 

av administrationskostnader behöver bäras av deltagaravgifter. 

Styrelsen gav uppdrag till Jonas att ta upp frågan om retreatledare med rådet. 

 

Ekhammars kapell, nyttjanderättsavtal 

Jonas beskrev arbetet med kapellet som nu pågått i cirka 1,5 månader. 

Ett förslag till nyttjanderättsavtal mellan Kommuniteten och fastighetsägaren är utsänt till 

styrelsen (bifogas). 

Styrelsen beslutade att ställa sig bakom det utsända avtalsförslaget. 

 

 Johannesakademin 

 Det är ungefär 70 deltagare anmälda till den nya föreläsningsserien som startade i måndags. 

 Man har även ganska många anmälningar till Isak Syriernsymposiet. 

 Ett antal nya hyllor behövs för böcker i Johannesakademins bibliotek. 
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EKiBS förlag 

Samtal fördes om ett eventuellt framtida samarbete med ett annat existerande förlag. 

Förslaget från Patrik är i så fall Spricka förlag. 

Styrelsen gav Patrik i uppdrag att göra en första sondering med Bengt Rasumsson på 

Spricka förlag.  

Jonas fick i uppdrag att ta frågan om EKiBS förlags framtida inriktning med rådet. 

 

Samtal med Pingst. 

Ett möte med företrädare för Pingstkyrkan har hållits under den senaste veckan. Jonas och 

Magnus redogjorde för innehållet i samtalet. 

  

 

8  Administrativa frågor 

 Inget att rapportera 

 

 

9  Personal 

 Medarbetarsamtal ska bokas in. 

 Jonas har haft mycket praktiska uppgifter runt bygget den senaste tiden. 

 

 

10  Övriga frågor 

 Jonas och Magnus återkommer inom kort med förslag på datum för höstens kommande 

 styrelsemöten. 

 

 

 

 

Vid protokollet    Ordförande   Justeras 

 

 

 

Niklas Lindholm   Magnus Hurtig   Stefan Erikshed  


